

「新式外來人口統一證號(New UI No.)」變更事宜

The Notice for the Change Relating to New UI No. for Foreign Nationals .

親愛的客戶 您好：

Dear Customers,

內政部為建立外來人口友善環境，已於 110 月 1 月 2 日起實施新式外來人口統一證號專案(以下簡稱新式統號)，將原有「2 碼英文+8 碼數字」外來人口統一證號格式，調整為「1 碼英文+9 碼數字」之新式證號格式。

In order to establish a friendly environment for foreign nationals, the Ministry of the Interior National Immigration Agency (the NIA) has implemented the policy of the new UI No. for foreign nationals since January 2, 2021, which changes the original UI No. from the original format consisting of two English letters followed by eight numbers to a new format consisting of one English letter followed by nine numbers.

更多外來人口統一證號訊息，可至 [內政部移民署網站](https://www.immigration.gov.tw/) (<https://www.immigration.gov.tw/>) 查詢，或撥打移民署各服務站電話、1996 內政服務熱線或外來人口在臺生活諮詢服務熱線(0800-024-111)

For more information about the new UI No. for foreign nationals, please visit the NIA' s official website, or call any service center of the NIA, 1996 (Hotline of Interior Affairs) or 0800-024-111 (Foreign in Taiwan Hotline)

若您已申請新式外來人口統一證號，提醒您下列事項：

If you have applied for your New UI No., this is a reminder of the following contents:

(一) 您可以下載「[契約內容變更申請書](#)」

填妥資料並檢附新式中華民國居留證影印本，以聯絡您的業務員/服務人員前往服務或郵寄方式或至鄰近分公司辦理變更資料。

(一) You can download the " Policy Change Application Form" , fill out the form and attach a copy of your R.O.C.(Taiwan) Resident Certificate with New UI No. to contact your salesman/service staff to go to the service or send by post or bring the abovementioned documents to any branches office nearby, our staff will assist you in updating your personal information.

(二) 此外，向本公司申請改號後：

(二) In addition, after applying for updating New UI No. to our company:

建議同步更新相關資訊予撥薪雇主、銀行、保險公司、證券公司、公共事業機關、稅捐機關...等單位，以利該單位更新資訊並順利依您與該單位之約定完成入/扣款項。

It is suggested that you should update relevant information to payroll employers, banks, insurance companies, securities companies, public utility, tax collection authorities, etc., so that such entities can update your information and successfully complete the deduction/deposit according to relevant agreements.

如有任何疑問，請撥打本行客服專線 0800-098-889，我們將竭誠為您服務，感謝您的配合與支持。

If you have any questions, please call our customer service hotline

0800-098-889, we will serve you wholeheartedly, thank you for your cooperation and support.

凱基人壽保險股份有限公司 敬啟

Sincerely,

KGI Life Insurance Co., Ltd.